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^ sesjl Rady Gminy 

Sprawozdanie z posiedzenia Komisj i Rady Gminy odbytej w dniu 

14 grudnia 2018 w Urzodzie Gminy Piask i 

W dniu 14 grudnia 2018r o godz. 9:00 w salce Urz^du Gminy Piaski odbyto si? wspolne 
posiedzenie Komisji Rady Gminy Piaski. 

W posiedzeniu uczestniczyli wszyscy Radni 

Przewodnicz^cy Rady Bernard Dorsz 

Wojt Gminy Wiestaw Glapka 

Sekretarz Gminy Andrzej Konieczny 

Skarbnik Gminy Elzbieta Karolczak 

Prezes Zaktadu Ustug Komunalnych Pawet Wujek - -

Tematem posiedzenia byto omowienie i zaopiniowanie projektow uchwat podejmowanych 
na dzisiejszej sesji. 

Omawianych projektow uchwat byto sporo mi^dzy innymi w sprawie planow pracy komisji, 
wyborow sottysow i rad soteckich ale najwi^cej uwagi poswiecono projektom 2 uchwat 
budzetowej na rok 2019 i projektowi Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2019-2022 

Radni wraz z wojtem Gminy i skarbnikiem bardzo doktadnie omowili budzet gminy na 2019 rok 
z poszczegolnymi dochodami i wydatkami 

Przed nami kolejne dziatania i wydatki zwi^zane z przygotowaniem dokumentacji projektowej 
pod inwestycje na nast^pne lata oraz wydatki na inwestycje ktore znacz^co wptyn^ na komfort 
zycia mieszkahcow 

Najwazniejsze w 2019 roku to ^ - ^ w C - . : . r ; . 

• Budowa sieci wodoci^gowej Lodz - Bodzewko, modernizacja stacji uzdatniania wody 
w Strzelcach Wielkich oraz wodoci^gu i kanalizacji sanitarnej Grabonog Piaski 

• Modernizacja drog gminnych w Smogorzewie i Drogoszewie.chodnika Szelejewo 
Drugie- Stefanowo.drogi do gruntow rolnych w Podrzeczu 

• Wykonanie dokumentacji projektowej na drog? Piaski-Drz?czewo Drugie, ulic? sw 
Filipa Nerii, parkingu przy Przedszkolu w Piaskach 

• Modernizacja i rozbudowa obiektow gminnych w Strzelcach Matych .Bodzewie i 
Piaskach 

• Inwestycje samorz^du Gminy Piaski w ramach funduszu soteckiego 

Wykonamy wiele potrzebnych inwestycji.na ktore przeznaczymy prawie 3 min zt. 



Dziatania zapisane w budzecie konsekwencj^ podj?tych wczesniej dziatan i decyzji ,stuz^ 
rozwojowi Gminy Piaski otwieraj^ nowe mozliwosci na przysztosc ,pozwol^ sktadac wnioski o 
dofinansowanie dbaj^ o potrzeby mieszkaricow tych z wi?kszych i tychi mniejszych 
miejscowosci naszej gminy. 

Budzet na rok 2019 jest ambitnym kompromisem pomiedzy zgtaszanymi przez mieszkahcow 
potrzebami a rozs^dnym nie zadtuzaj^cym Gminy Piaski gospodarowaniem srodkami 
publicznymi 

Komisja wspolna Rady Gminy Piaski pozytywnie zaopiniowata zaproponowany przez Wojta 
Gminy Piaski Wiestawa Glapk? plan finansowy na przyszty rok. 

Na temat projektu budzetu pozytywn^ opini? wydata rowniez Regionalna Izba Obrachunkowa 
w Poznaniu. 

Nast?pnie Prezes Zaktadu Ustug Komunalnych, Pan Pawet Wujek szczegotowo omowit 
projekt uchwaty w sprawie doptat do taryfowej grupy odbiorcow ustug w zakresie zbiorowego 
odprowadzania sciekow 

Wce lu udzielenia pomocy mieszkahcom Gminy Piaski wzwi^zku z koniecznosci^ 
ponoszenia przez nich duzych wydatkow za odprowadzane scieki wojt gminy zaproponowat 
0 podj?cie przez rad? uchwaty o udzielenie z budzetu gminy doptaty dia gospodarstw 
domowych 

Projekty uchwat omawianych na wspolnym posiedzeniu komisji Rady Gminy zostaty 
zaopiniowane pozytywnie przez wszystkich radnych w celu podj?cia na dzisiejszej sesji. 

Na posiedzeniu radni poruszali takie tematy jak: , / 

stan drog gminnych i powiatowych, rezygnacja z1 z 2 posiadanych kojcow dIa psow w 
Henrykowie ze wzgl?du na wysokie koszty jakie ponosi gmina a przytulisko w Smogorzewie 
jest bardzo dobrze prowadzone warunki panuj^ce niczym nie odst?pujq od tych w 
schroniskach a koszty utrzymania s ^ zdecydowanie o wiele, wiele nizsze, radni 
jednomyslnie uznali ,ze jest wielka potrzeba obecnosci na sesjach radnych powiatowych ze 
wzgl?du na zadania realizowane wspolnie z gmin^ jak tez na wiele pytah ktore pozostaj^ bez 
odpowiedzi , oraz poruszono temat zakohczenia lata w Piaskach 

Na tym wspolne posiedzenie Komisji Rady Gminy Piaski zakohczono. 

Przewodnicz^ca 

Komisji itu i Rozwoju 

Maria otek 


